
VRAGEN FRACTIE-EVA OVER WONEN WELZIJN ZORG VISIE TE BEHANDELEN IN B&A WELZIJN 

VAN 15 JANUARI 2024

Ambitieniveau
Een belangrijke constatering in de visie is dat het personeelstekort in de zorg significant blijft
toenemen en de vraag naar zorg anderzijds significant blijft stijgen.
1- Voorziet het college dat met de geschetste aanpak er voor de inwoners tot 2030 sprake 
blijft van voldoende welzijn, zorg en wonen voor onze inwoners bezien in relatie tot het 
groeiende personeelstekort in de zorg?
2- Zou het niet eerlijker en realistischer zijn om onze inwoners voor te bereiden op een 
toekomstig ander niveau van dienstverlening en ondersteuning dan men tot op heden 
gewend is?

Ontmoetingsplekken
In de visie staat vermeld dat ontmoetingsplekken in kaart gebracht worden en eventueel 
uitgebreid. 
3- Hoe bepaalt het college of er voldoende ontmoetingsplekken zijn? 
4- Wat is het criterium voor “voldoende”?

Openstellen ontmoetingsplekken
Het idee is dat bv. scholen of verenigingen ontmoetingsplekken openstellen en dat zij dan de
opdracht hebben de activiteit te faciliteren. 
5- Begrijpen we het goed dat de maatschappelijke organisaties in onze gemeente een extra 
maatschappelijke opdracht gaan krijgen en zo ja, worden zij hierbij ondersteund en door 
wie?

Flexwoningen voor ouderen
6- Wat stelt het college zich voor bij flexwoningen die geschikt zijn voor ouderen?
7- Hoe zorg je ervoor dat ouderen hier graag in willen wonen?

Aantal nultredenwoningen
In de laatste alinea’s van de visie worden een heel aantal getallen gepresenteerd voor 
woningen voor ouderen en nultredenwoningen. Afsluitend wordt gesteld dat het 
toenemend tekort aan nultredenwonigen in onze gemeente tussen 2030 en 2040 oploopt 
tot 320. 

8- Op welke manier anticipeert de gepresenteerde visie in het voorkomen van dit 
toekomstige tekort?

Opmerking over de woonzorganalyse
Het viel op dat de 14 inwoners met een verstandelijke beperking die 24 uur begeleiding 
krijgen van profilazorg en 6 personen die ambulante zorg krijgen, niet genoemd staan de in 
de woonzorganalyse. 

9- Klopt ons beeld dat de dienstverlening door Profilazorg niet meegenomen is in de 
woonzorganalyse? Zo ja, op welke effecten heeft dit en op welke wijze gaat het college hier 
mee om?


